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سپاهانبیخیالرامیننمیشود
ر  د ن  سپاها ل  تبا فو تیم  قهرمانی  ز  ا پس 
رقابت های جام حذفی، رامین رضاییان مدافع 
زردپوشان از هواداران سپاهان خداحافظی 
مس رفسنجان  برابر  بازی  که  کرد  اعلام  و 
آخرین حضور او با پیراهن سپاهان در زمین 
بازی بود. پس از آن، رضاییان برای گذراندن 
زه  حو ی  رها کشو ز  ا یکی  هی  ا ر تعطیلات 
 خلیج فارس شد و هم اکنون نیز در آن کشور 

حضور دارد.
الوصل  فوتبال  تیم  از  رضاییان  بین  این  در 
امارات نیز پیشنهاد همکاری دریافت کرد و طبق 
اعلام رسانه های عربی، چند باری هم با مدیران 
این باشگاه پای میز مذاکره نشست اما هنوز 
قراردادی با آنها به امضا نرسانده است. طبق 
اعلام باشگاه سپاهان، رضاییان با زردپوشان 
یکطرفه  صورت  به  نمی تواند  و  دارد  قرارداد 

قرارداد خود را فسخ کند.
منتظر  باشگاه  این  مدیران  حال  همین  در 
بازگشت رضاییان از خارج از کشور هستند تا 
با او جلسه ای را برگزار و به جمع بندی نهایی 
برسند. احتمال جدایی و ماندن رضاییان در 
۱۰۰ درصد  سپاهان وجود دارد و هنوز چیزی 

قطعی نشده است.

میرزازادباسپاهانتمدیدکرد
نیما میـــرزازاد دروازه بان تیم فوتبال ســـپاهان 
بـــا حضـــور در دفتر باشـــگاه، قرارداد خـــود را با 
ســـپاهان تمدید کرد. ایـــن دروازه بـــان قرارداد 
خود را با ســـپاهان بـــه مدت دو فصـــل تمدید 
کـــرد تـــا همچنـــان ســـنگربان طلایی پوشـــان 

. شد با

مالخوببیخریشصاحبش

ندارد نساجیخریدار
حدود دو هفته پیش بود که مدیران باشـــگاه 
نســـاجی مازنـــدران از تصمیـــم قطعـــی رضـــا 
حدادیـــان، مالک این باشـــگاه، بـــرای فروش 
امتیـــاز صحبت و اعلام کردند در این خصوص 

کوتـــاه نخواهند آمد. 
در این خصـــوص باشـــگاه نســـاجی مازندران 
به طـــور رســـمی اطلاعیـــه فـــروش امتیـــاز را 
نیز منتشـــر کرد و تـــا 15 تیرماه بـــه متقاضیان 
تـــا  داد  فرصـــت  نســـاجی  امتیـــاز  خریـــد 
 درخواســـت های خود را به نشانی دفتر باشگاه 

ارسال کنند. 
حـــالا در فاصلـــه دو روز مانده تا مهلـــت ارائه 
شـــده بـــرای ارســـال تقاضـــای خرید باشـــگاه 
نســـاجی، هنـــوز هیـــچ خریـــداری بـــرای این 
باشـــگاه پیدا نشـــده و مشـــخص نیســـت چه 
آینـــده ای در انتظار باشـــگاه نســـاجی اســـت. 
در روزهای گذشـــته مقامات استانی مازندران 
و شـــهری قائمشـــهر تلاش هـــای زیـــادی برای 
راضی کردن رضـــا حدادیان مالک باشـــگاه به 
ادامـــه تیـــم داری انجام دادند امـــا او همچنان 
بر تصمیـــم خود بـــرای فروش امتیاز باشـــگاه 

باقی مانده اســـت. 
مالک نســـاجی دو روز پیش با ارســـال نامه ای 
بـــه فدراســـیون فوتبـــال تصمیـــم قطعی خود 
برای فـــروش امتیاز این باشـــگاه را اعلام کرد. 
ایـــن در حالی اســـت که بعید به نظر می رســـد 
تا روز شـــنبه هم متقاضی ای برای خرید امتیاز 

نســـاجی پیدا شود.

ایرانپیشنهاد مارکو:از
سرمربیگریدارم

مارکو اورلیو داکونیا، مربی برزیلی تیم فوتبال 
استقلال خوزستان درباره وضعیت همکاری 
خود با این تیم می گوید: »مدیرعامل باشگاه 
سه هفته پیش با من تماس گرفت. او گفت 
سه گزینه برای سرمربیگری تیم دارد و من 
در صدر این لیست قرار دارم. بابادی گفت 
پس از آن با من تماس می گیرد که این اتفاق 

رخ نداد.« 
برای  پیشنهادهایی  که  است  مدعی  او  
ایرانی  باشگاهی  تیم های  از  سرمربیگری 
دریافت کرده است: »از ایران پیشنهادهای 
دیگری برای سرمربیگری دریافت کرده ام و 
ارتباطاتی در کشورهای دیگر هم دارم. درباره 
استقلال خوزستان هنوز تصمیمی نگرفته اند 
و این باشگاه یکی از گزینه های من است. اگر 
در این تیم بمانم، امیدوارم عملکرد بسیار 
خوبی داشته باشیم وگرنه به باشگاه دیگری 

می روم.«

مصاحبهوخبر بابادی:فدراسیونخیلیدیرایراداتورزشگاههارااعلامکرد

یک خارجی روی نیمکت آبی های اهواز

 اســـتقلال خوزســـتان در فصل بیست و 
ســـوم یکـــی از تیم هایی بود کـــه با خطر 
ســـقوط به دســـته یـــک مواجه شـــد که 
البتـــه این اتفـــاق نیفتـــاد و ایـــن تیم در 
لیـــگ برتـــر باقـــی ماند. بـــا این شـــرایط 

ایـــن تیـــم خوزســـتانی بـــرای حضـــور در 
لیگ پیش رو با برخی مشـــکلات مواجه 
اســـت. در روزهای گذشته نشست ستاد 
آماده ســـازی ورزشـــگاه های میزبان لیگ 
برتـــر بـــا حضـــور مســـئولان فدراســـیون 
برگزار شـــد و در این نشســـت بـــا تأکید 
بـــر اهمیـــت وضعیت نـــور ورزشـــگاه ها 
اعلام شـــد که ورزشـــگاه غدیر اهـــواز به 
این دلیـــل نمی تواند میزبان مســـابقات 

لیگ برتر باشـــد.
کیـــوان بابـــادی، مدیرعامـــل باشـــگاه 
اســـتقلال خوزســـتان دربـــاره ایـــرادات 

ورزشـــگاه غدیـــر و اعلام مســـئولان برای 
عـــدم برگـــزاری مســـابقات لیـــگ برتـــر 
در ایـــن ورزشـــگاه بـــه »ایـــران ورزشـــی« 
می گوید: »ورزشـــگاه غدیر اهواز مشـــکل 
نـــور دارد و علاوه بر این چمن ورزشـــگاه 
هـــم مشـــکلاتی دارد که مـــا بـــا توجه به 
اختیاراتـــی کـــه داریم، در حـــال رفع این 
مشـــکلات هســـتیم. البته در کنـــار این 
مشـــکلات، خوزســـتان و اصفهـــان جزو 
اســـتان هایی بودنـــد که فصل گذشـــته 
حضور بانوان را نداشـــتند و ما امیدواریم 
ایـــن فصـــل بتوانیـــم پذیـــرای  کـــه در 

هواداران زن باشـــیم و از میزبانی مان به 
نحـــو احســـن اســـتفاده کنیم.«

او صحبت هـــای خـــود را این گونـــه ادامه 
ایـــراد ورزشـــگاه ها  می دهـــد: »بحـــث 
بـــه فدراســـیون مربـــوط می شـــود، چرا 
کـــه فدراســـیون می توانســـت بلافاصله 
پس از پایان مســـابقات لیگ جلســـه ای 
با مدیـــران عامـــل لیـــگ برتـــری برگزار 
و در ایـــن جلســـه اعـــلام کنـــد کـــه باید 
ورزشـــگاه ها مشکلات شـــان را برطـــرف 
کنند. فدراســـیون خیلی دیر برای اعلام 
ایرادات ورزشـــگاه ها اقدام کـــرد و حدود 

یـــک مـــاه از پایـــان مســـابقات می گذرد 
و در واقـــع ما زمـــان را از دســـت دادیم. 
متأســـفانه فدراســـیون ما دقیقـــه نودی 
اســـت و مســـائل این چنینی را خیلی دیر 

به اطـــلاع باشـــگاه ها می رســـاند.«
در ایـــن بین پـــس از جدایی ســـیروس 
پورموســـوی وضعیت آبی های خوزستان 
روی نیمکت مربیان نامشـــخص است، 
بابـــادی در خصوص ایـــن موضوع اعلام 
داشـــت که قطعـــاً ســـرمربی اســـتقلال 
و  بـــود  خواهـــد  خارجـــی  خوزســـتان 
ســـرمربی جدیـــد آبی هـــا در کوتاه ترین 

زمـــان ممکن معرفی خواهد شـــد. البته 
از این باشـــگاه خبر می رسد که میودراگ 
بوژوویچ، ســـرمربی کهنه کار اهل مونته 
نگرو قرار اســـت جانشـــین پورموســـوی 
شـــود. بوژوویـــچ کـــه ســـابقه هدایـــت 
تیم هـــای مختلفی نظیر هایدوک بلگراد، 
پافوس یونان، دینامو مســـکو، آرسنال و 
روســـتوف روســـیه، ستاره ســـرخ بلگراد 
و در آخریـــن تجربـــه اش، نفتچی باکوی 
آذربایجان را برعهده داشته، اصلی ترین 
گزینـــه نیمکـــت اســـتقلال خوزســـتان 

. ست ا

فصـــل  مهاجـــم  آقایی پـــور،  جـــواد 
ل  ســـتقلا ا ل  فوتبـــا تیـــم  شـــته  گذ
خوزســـتان کـــه 9 گل بـــرای آبی هـــای 
اهـــوازی در لیـــگ بیست وســـوم بـــه 
ثمر رســـانده بـــود، با مدیران باشـــگاه 
ســـپاهان اصفهان بـــه توافـــق نهایی 
 رســـیده و بـــه جمـــع طلایی پوشـــان 

پیوسته است. 
آقایی پـــور کـــه مـــورد توجـــه باشـــگاه 
اورنبـــورگ روســـیه هـــم قـــرار گرفته، 
طـــی روزهـــای گذشـــته بـــا مدیـــران 
باشـــگاه های استقلال و ســـپاهان نیز 
مذاکره کرده بود و گفته شـــد با وجود 
تهیـــه بلیت برای ســـفر به روســـیه، از 

این ســـفر منصرف شـــد. 
کیـــوان بابـــادی، مدیرعامل باشـــگاه 
اســـتقلال خوزســـتان ضمـــن تأییـــد 
ایـــن خبر می گویـــد: »آقایی پـــور به ما 
گفت که با ســـپاهان به توافق رســـیده 
و قـــراردادش را امضـــا کـــرده اســـت. 

استقلال، پرسپولیس و سپاهان برای 
جذب این بازیکن پیشـــقدم شده اند 
و رقم یکســـانی برای صدور رضایتنامه 
بـــه ایـــن باشـــگاه ها اعـــلام کردیـــم. 
رفتار باشـــگاه ها در این شـــرایط نباید 
بـــرده داری باشـــد و مـــا اختیـــار را بـــه 
بازیکـــن دادیـــم. بـــا ایـــن حـــال ابتدا 
باشـــگاه خواهان بازیکن باید شـــرایط 

باشـــگاه را مهیـــا کند.«
نکتـــه حائـــز اهمیـــت درباره قـــرارداد 
کـــه برخـــی  ایـــن اســـت  آقایی پـــور 
شـــایعات وجـــود دارد که ایـــن بازیکن 
مبلغ بســـیار قابل توجهی از باشـــگاه 
خواهـــان خـــود دریافت کرده اســـت.
برخی رســـانه ها صحبـــت از پرداخت 
مبلـــغ 80 میلیـــارد تومـــان بـــه ایـــن 
بازیکـــن کرده انـــد که قطعـــاً پرداخت 
چنیـــن مبلغـــی ازعهـــده بســـیاری از 
 باشـــگاه های حاضـــر در لیـــگ برتـــر 

خارج است. 

هادی محمـــدی، مدافع ســـپاهان در 
خصـــوص شـــایعات بســـیار در فصل 
نقـــل و انتقـــالات گفـــت: »در فصـــل 
نقـــل و انتقـــالات تـــا دل تـــان بخواهد 
شـــایعه وجـــود دارد. اخبـــار دروغـــی 
می شـــنویم و نمونـــه بـــارز بازارگرمی را 
مشـــاهده می کنیم. به شـــخصه برخی 
اوقات از شـــنیدن این شایعه ها عصبی 
می شـــوم. مثـــلاً دربـــاره یـــک بازیکـــن 
می گوینـــد از چند تیـــم پیشـــنهاد دارد، 
در حالـــی کـــه در کوچـــه خودشـــان هم 
او را نمی خواهنـــد. البتـــه همیشـــه این 
شـــایعه ها وجود داشته اما امسال بیشتر 
شـــده و اعداد و ارقام شـــکلی اغراق آمیز 

به خـــود گرفته اســـت.«
او در خصـــوص تیم ملی و قانون ســـقف 
بودجـــه بیان کرد: »در یکـــی از بازی های 
لیـــگ با یکی از بازیکنان بـــزرگ تیم ملی 
درگیـــری لفظی داشـــتم و فکـــر می کنم 
همـــان موضوع باعث شـــد بـــه تیم ملی 

دعوت نشوم. ســـقف بودجه یک قانون 
من  درآوردی اســـت. قانونی خنده دار که 
معلوم نیســـت چـــه کســـانی آن را وضع 
می کننـــد و چـــرا. مگـــر می شـــود بـــرای 
پرطرفدارترین رشـــته ورزشـــی در ایران و 
جهـــان ســـقف بگذارند و بگوینـــد از این 

مبلغ بیشـــتر هزینه نکنند؟«
او  درباره فصلی که پشـــت ســـر گذاشته، 
می گویـــد: »واقعاً فصل بســـیار ســـختی 
بـــود و خیلـــی خوشـــحالم کـــه در پایان 
توانســـتیم یک جام به هواداران سپاهان 
هدیـــه بدهیـــم. آنهـــا در طـــول فصل به 
خوبـــی از ما حمایت کردند و تمام هدف 
مـــا این بـــود که بعـــد از قهرمان نشـــدن 
در لیـــگ برتـــر بتوانیـــم در جـــام حذفی 
قهرمـــان شـــویم کـــه خوشـــبختانه این 
اتفـــاق رخ داد. ما شـــروع فوق العاده ای 
در لیگ داشـــتیم، ولی در ادامه اتفاقاتی 
افتاد که همه در جریان هســـتند و نیازی 

نیســـت در موردش صحبـــت کنیم.«

-سپاهانتمامشد آقاییپور

 80 میلیارد ناقابل
برای یک انتقال

هادیمحمدی:

 به خاطر یک بازیکن
به تیم ملی دعوت نشدم

گزارشیک

محمدمحمدیسدهی
خبر نگار

حضورمحرمدرسیرجانمنتفیشد

گزینهاول تارتار
هدایتگلگهر

باشـــگاه گل گهر بعد از حضور سه ســـاله امیر قلعه نویی روی نیمکتش 
ســـراغ یک گزینه خارجی و گمنـــام به نام اوزونیدیـــس رفت؛ با اینکه 
این مربی در نهایت توانســـت گل گهر را بـــرای اولین بار به جمع 4 تیم 
نهایـــی جام حذفی برســـاند اما در لیـــگ برتر نتایـــج ناامیدکننده ای 
کســـب کرد و در نهایت سرمه ای پوشـــان ســـیرجانی فصـــل را در رتبه 
نهـــم بـــه پایـــان رســـاندند. همین موضـــوع باعث شـــد تـــا موجی از 
انتقـــادات علیه این مربی یونانی شـــکل بگیرد و باشـــگاه گل گهر را به 

فکر تغییـــر در کادرفنی بیندازد.
ابـــوذر خواجویـــی، مدیر روابط عمومی باشـــگاه گل گهـــر در خصوص 
اینکه آیا تکلیف ســـرمربی گل گهر ســـیرجان در فصل آینده مشخص 
شـــده، اظهار کرد: »مارینـــوس اوزونیدیس گزینه ماســـت، یک گزینه 
جـــدی داخلی داشـــتیم و روی دیگـــر گزینه های داخلی هـــم در حال 
بررســـی بودیم. مذاکراتی با محرم نویدکیا شـــد و او نتیجـــه را به بعد 
از مذاکـــره بـــا مـــس رفســـنجان منتقل کـــرد، چـــون به این باشـــگاه 

داشت.« تعهد 
خواجویـــی در واکنـــش به انتخاب مهـــدی تارتار به عنوان ســـرمربی 
تیم گل گهر تصریح کرد: »اینطور نیســـت که قرارداد تارتار را با گل گهر 
تمام شـــده بدانیم. اخلاقی هم نیست که اســـامی گزینه های باشگاه 
را معرفـــی کنیـــم. هنوز بـــا هیچ گزینه ای بـــه صورت قطعـــی به توافق 

نرسیده ایم.«

چپانزلیچیهاپرشد

جلالیونورافکن
راملوانیبدانید

تیـــم فوتبال ملوان دو بازیکن ملی پوش اســـتقلال و ســـپاهان را برای 
لیگ بیســـت و چهـــارم در اختیار خواهد داشـــت و هـــر دو بازیکن با 
توجه به اینکه مشـــمول خدمت ســـربازی شـــده اند در ایـــن تیم توپ 

خواهند زد. 
ابوالفضل جلالی، ستاره گل ساز باشـــگاه استقلال که فصل گذشته 
عملکـــرد فوق العـــاده ای بـــا پیراهن اســـتقلال داشـــت، اول تیر ماه 
1403 مشـــمول خدمت ســـربازی شده اســـت و فصل آینده را در تیم 
ملوان حضور خواهد داشـــت. ایـــن بازیکن به تازگی قـــرارداد خود را 
دو فصـــل با اســـتقلال تمدیـــد کرده بـــود و به نظر می رســـد که پس 

از اتمـــام دوران ســـربازی به این تیم  باز خواهد گشـــت. 
امیـــد نورافکـــن هافبـــک چپ پـــا و ملی پـــوش تیـــم ســـپاهان که در 
نیم فصـــل دوم بـــه بازیکـــن کلیـــدی ایـــن تیم تبدیل شـــده بـــود هم 
بـــرای گذراندن خدمت ســـربازی فصل آینـــده در تیم ملـــوان حضور 
خواهد داشـــت. ملـــوان با حضور ایـــن دو بازیکن چپ پـــا فصل آینده 
تیم پرســـتاره تری خواهد بود و ســـاختار دفاعی قدرتمندی در اختیار 
خواهد داشـــت، حضور نورافکن در پســـت هافبک دفاعی و جلالی در 
پســـت دفاع چپ این تیم را در ســـطح فنی بالاتری قـــرار خواهد داد. 
البتـــه در ایـــن بیـــن جدایـــی پـــدرام قاضی پـــور مدافع تیـــم فوتبال 
ملوان هم قطعی شـــده اســـت و او فصـــل آینده در تیـــم ملوان حضور 

نخواهد داشـــت.

یکـــی از تیم هـــای موفـــق لیـــگ بیســـت و ســـوم، 
شـــمس آذر قزوین اســـت که وضعیتش برای فصل 
آینـــده هنوز مشـــخص نشـــده اســـت. در چنـــد روز 
اخیر شـــایعه فـــروش امتیاز شـــمس آذر بـــه دو تیم 
خودروســـاز لیـــگ یکی هم بـــه گوش می رســـید اما 
بـــا توجـــه به قانـــون جدید ســـازمان لیـــگ مبنی بر 
انتقال ســـهمیه تیم ها در درون استان، این موضوع 
کان لم یکن شـــد. به علاوه اینکـــه خبرگزاری فارس 
چنـــد روز پیـــش خبـــر داد، پـــس از اعتراف هـــای 
خـــداداد افشـــاریان، رئیس ســـابق کمیتـــه داوران، 

نام شـــهاب زنـــدی، مدیرعامل باشـــگاه شـــمس آذر 
هـــم مطرح شـــده و او نیز به دادســـرای رفســـنجان 
احضار شـــده اســـت. یکی از مدیران شـــمس آذر در 
گفت و گـــو با خبرنـــگار ایـــران ورزشـــی در خصوص 
آخریـــن وضعیت این تیم برای فصـــل آینده توضیح 
داد: »بـــا توجه بـــه اتفاقـــات اخیری که بـــرای آقای 
زنـــدی رخ داد، احتمـــالاً ایشـــان فصل آینـــده روی 
صندلی مدیریتی شـــمس آذر حضور نخواهد داشت 
و چندیـــن مدیـــر میان رده ایـــن تیم هـــم از همین 

حالا بـــه فکر جدایی از شـــمس آذر هســـتند.«

بـــا توجه به اینکـــه هنوز وضعیـــت مدیریتی این تیم 
برای فصل آینده مشـــخص نیســـت، احتمالاً شاهد 
یک زلزله شـــدید مدیریتی در قزویـــن خواهیم بود.
با این تفاســـیر به احتمال خیلی بالا شمس آذری ها 
تصمیـــم دارنـــد فصـــل آینـــده هـــم در لیـــگ برتـــر 
تیمـــداری کنند اما بـــا همان ســـقف بودجه حدود 
100 میلیـــاردی، راهـــی لیـــگ برتـــر خواهند شـــد. با 
ایـــن حال و بـــا توجه بـــه شـــرایط کنونـــی، این تیم 
از فـــروش بازیکنـــان و حتی کادرفنی اش اســـتقبال 

خواهـــد کرد.

زلزله
مدیریتی

در
شمسآذر


